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Szanowny Pan  

Jacek Jaśkowiak  

Prezydent Miasta Poznania  

 
Interpelacja w sprawie: Obecnej sytuacji w poznańskich miejskich szpitalach – 
pielęgniarki.  

 

Od 1 stycznia 2019 roku w szpitalach zaczęły obowiązywać przepisy wprowadzające tzw. 
normy zatrudnienia. Od tego roku, na każde łóżko w szpitalu powinno przypadać 0,6 
pielęgniarek, a na oddziale zabiegowym 0,7. Bardzo proszę o informacje jak sytuacja wygląda 
w poznańskich miejskich szpitalach: Szpital Miejski im. Franciszka Raszei oraz 
Wielospecjalistyczny Szpital Miejski im. Józefa Strusia z Zakładem Opiekuńczo Leczniczym 
SPZOZ. Czy do tej pory zapadła decyzja bądź jest takie zagrożenie dotyczące ograniczenia 
liczby łóżek w obu szpitalach ?   

 

Bardzo dziękuję za odpowiedź.  

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem,  

Maria Lisiecka- Pawełczak  


